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 הַשּׁוֹר יַרְאֶה לַטּוֹרֵיאָדוֹר

 וְהַטּוֹרֵיאָדוֹר יַרְאֶה לַשּׁוֹר

 וְהַדָם יַרְאֶה לַחוֹל

 וְהַחוֹל גַם הוּא יָכוֹל

 לְהַרְאוֹת.

 אֲנִי לאֹ רוֹצֶה לְהַרְאוֹת לָכֶם

 וְאַל תַרְאוּ לִי.
                                    ידיוסי שר                       

 

 
 
 
 
 
 
 
       

 חני גרמן :צילום
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 אני לא מנהל קהילה אני "מזכיר"
 

הוא פורש את יריעת  בשיחה עמו שנות כהונה כמנהל קהילה. 3-סיים למעלה מזאבי רוזנר 
 מעשיו, נוסף על הניהול השוטף של הקהילה והשתתפות בישיבות הוועדות.

 

אני לא " אה עצמו כמנהל קהילה, אלא כמזכיר:יד וציין שאינו רואת נקודת ראותו לתפקזאבי ציג בפתח דבריו ה
  .מנהל פה אנשים ו/או ארגון, אלא עובד איתם ובשבילם"

יש בכך  .בוץ אחר כדף חלק וגם החברים הם דף חלקיבוץ בו הוא חבר, אתה מגיע לקיכמי שהיה מזכיר  גם בק
הנכון הוא הנשוא שעומד לנגד עיניך ולא החבר הטיפול  יתרונות וחסרונות. עם זאת, כמזכיר וכנושא משרה

כמת הניהול, שאני מקווה שהצלחתי ליישמה. השתדלתי תמיד לראות בכל ושעומד מולך. כאן באה לידי ביטוי ח
 חבר את קיומו של החלק המלא בכוסו שלו ולא את החלק הריק, לכולנו יש חלק ריק.

כמה לא נמצאת רק בצד אחד. גישה זו עזרה לי ליצור עבודה תפישת עולמי כמזכיר היא של ראשון בין שווים והחו
היו גם חילוקי דעות וטוב שכך, אך בסופו של דבר נתקבלו  יבוץ.משותפת עם המזכירות ונושאי משרה אחרים בק

 החלטות ויצאנו לדרך. 
זאת ויש המכנים  ,עם כניסתי לתפקיד אחד הדברים שבלטו לי היה הקשר עם ציבור החברים הנמצא בחסר

 ן, הוועדות למיניהפרסום לציבור של הפרוטוקולים של המזכירות "שקיפות". אחד הדברים הראשונים שנעשו היה
בוץ, יהייתה הקפדה על  שיתוף החברים בהחלטות תקציביות שהוצגו בשיחת ק .וסדר היום של ישיבות המזכירות

פשר להקטין את תשלומי מה שארות, ויהש מה שעזר לייעל את תקציבי הקהילה ולצמצם הוצאות בלי לפגוע בטיב
 המסים.

שברשות ועדת קליטה יעמוד נציג ציבור  ם בנושא הקליטה, על רקע זה הוחלטהורגש קיומו של מחסו –דבר נוסף 
איתרנו גם  מנהל הקהילה. אורית זלינגר נבחרה ויש להוקיר את קידום הקליטה בהובלתה. –ולא נושא משרה 

כמו אי שימוש בהחלטת רמ"י להסדר הביניים והמלכוד בקבלה לחברות, המצריך  –מחסומים נוספים לקליטה 
בהלוואות לכך. הפתרונות היו קבלת החלטה בשיחת  רסכום ניכר לתשלום לקיבוץ ורכישת דירה ואי יכולת להיעז

לקיבוץ, וקבלה לחברות המותנת בתשלום  ,רמ"י ידי קיבוץ על אישור הכניסה למתווה הסדר הביניים, המוצע על
 על הסכום שהוחלט עליו. 

הוקם צוות מגוון בראשותה של חלי זלינגר, שליווה  ולשם כך הוחלט לבחון את השאלה "קיבוץ כפר מנחם לאן"
, שאושר חזון כפר מנחםתוצאותיו הם את כלל חברי כפר מנחם.  יועצים חיצוניים את התהליך בשיתוףבאמצעות 

כנית עבודה למימוש החזון. התהליך התמזג עם הצורך לבחון ול גיבוש תבוץ. כעת עובדים עיזה מכבר בשיחת ק
ובסופו הוחלט לאשרר את המבנה הקיים של יו"ר למגזר העסקי ויו"ר לקהילה.  ,את המבנה הארגוני/ניהולי

בעבודתי כמזכיר הרגשתי בחסרונו של תפקיד היו"ר וזאת רק לאחר שחלי נבחרה והחלה את תפקידה כיו"ר, אז 
 עד כמה חשיבותו של התפקיד במבנה הניהולי של קיבוץ כפר מנחם היא רבה. הבנתי

בוץ, המתכנס פעם יהקשר עם "אגודת מתיישבי" היה כמעט יומיומי והוקם צוות של מנהלי האגודה ומנהלי הק
 ישוב. הקשר היום הדוק יותר ומלווה בעבודה משותפת.יבחודש ודן בנושאים הקשורים לכלל ה

נושא מרכזי בחיי הקיבוץ  רות היה עמוס בנושאים רבים, אם זה אישיים ואם זה כלליים.ישולחנה של המזכ
השימוש בקמינים, שנגע באיכות חייהם של כלל חברי הקיבוץ. המזכירות פעלה לאורך  היהפלה בו ישהמזכירות ט

ת הפסקלהסכמים עם בעלי הקמינים על  שות ורגישות, תוך דבקות במשימה. הגענו לשמחתנוזמן בנחי
שקיבוצים רבים מתמודדים עם תופעת השימוש בקמינים ועל אף הצעת הפתרונות  הפעלתם. כדאי לציין

לא התמורה הכספית סיפקה את התשובה, אלא נכונות הצדדים להבנת  . לדעתיהכספיים לא הגיעו להסכמות
 האחר והצורך במציאת פתרון.

 י שחשבתי שאוכל.יש גם חוסר הצלחות. לא הצלחתי לקדם את "השיוך" כפ
ההחלטות  להקים צוות יישובי, שרובשצריך הבנו כבר מהרגע הראשון  ורונה.אי אפשר שלא להתייחס לתקופת הק

שזו הדרך הנכונה לטפל בקורונה ולשים את האגו בצד. ץ בויהייתה הבנה מצד מוסדות הק עוברות דרכו. למזלנו
את רוח ההתנדבות, שיתוף הפעולה  וב לצייןגדולתו במצבים שכאלה, וחשהיישוב כפר מנחם התגלה ב

 למרות שחברים היו ספונים ביתם.  "הביחד",את תחושת  ו והעצימווההתגייסות למען האחר אשר איחד
ם חברים ומטפל בבעיות של בעבודתו של מזכיר בקיבוץ העובד ע יקצרה היריעה מלהכיל את העיסוק היומיומ

המזכיר )לא מנהל קהילה( הוא כתובת   ותנו "קיבוץ מתחדש",  עדייןאף הימנעד העיסוק הוא רחב ועל חברים. 
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השכל  ן תקנון שעל פיו ניתן לקבל החלטה.לבעיות אישיות וקיבוציות. ישנן בעיות שאין להן "פתרון בית ספר"  ואי
 הישר וחוכמת הניהול כמזכיר עוזרות לתת מענה.

 רים.אני מניח שלא תמיד הצלחתי לתת מענה לצרכים כאלו ואח
מזכיר לא עובד לבד. מזכיר מתכלל עבודת צוות וכאן, אחת מיני רבות, ההזדמנות להודות לחברי המזכירות 

ולא נתנו הנחות לעצמם ובוודאי לא לי ו"הציקו"  ועזרו לי לקדם ולטפל  םשטובת הקיבוץ וחבריו עמדו לנגד עיניה
 בנושאים שעל הפרק ובנושאים עתידיים. 

 ו בי ואפשרו לי לעזור בקידום מטרות הקיבוץ.ותודה לחברים שהאמינ
 מצאתי חברי קיבוץ שאכפת להם מהרעיון הקיבוצי והדבר לא מובן מאליו.

את ושידעו להכיל  ,מאחל הצלחה לחלי זלינגר ודותן אבירם שנכנסו לתפקיד עם הרבה רצון ורוח חדשהאני 
כבעלי השררה ומכאן בא  יתפסנחנו תמיד נוכמובן  להבין שא ,תים נראים כבלתי אפשריים למענההמצבים שלע

 כוחנו להבין, לפרגן, לוותר כשאפשר ותמיד לשים את האגו בצד.
 

 דרך צלחה קיבוץ כפר מנחם, נעמתם לי מאוד.
 זאבי רוזנר,  חבר

 

 

 
 
 
 
 
 

 דיווחי הנהלת הקהילה

 שלום לכולם, 
ערכות שלנו לתקופה יוכן את ההבהם עסקנו בחודש החולף שהדברים המובאים בפניכם פורסים את הדברים 

 הקרובה.
 
 2021כנית עבודה ותקציב ות

כנית העבודה שתוצג תהיה ות . השנה2021העבודה והתקציב לשנת  בחודש האחרון אנו עוסקים רבות בגיבוש תוכנית
בפורמט מעט שונה מזה שהתרגלנו אליו; מעבר לאישור התקציב ולנקודות העיקריות המטופלות במסגרתו, נציג 

כנית העבודה היא בבחינת ובהם אנחנו הולכים לעסוק בשנה הקרובה. תשלציבור את הנושאים והתהליכים המרכזיים 
מסמך התחייבות בפני הציבור והיא תוצג לאישור שיחת הקיבוץ. במהלך השנה נתכנס לבחינת ההתקדמות בכל אחד 

ת תקציב הקהילה ותוכנית העבודה לשנה מהנושאים ונעדכן בהתאם. בהמשך דברינו תוכלו לראות את מועדי הצג
  הקרובה.

 סלילת דרך בעמק ועבודות תשתית לבתי החברים הנמצאים בעמק
עבודת התשתיות טרם הושלמה. בימים אלו מתקבלות הצעות מחיר לעבודות התשתית בתחום העמק. במסגרת 

רחב הציבורי, תסודר דרך למעבודות אלו: יוסתו תשתיות המים, החשמל, הביוב והתקשורת ממגרשי החברים 
 ישוקם נוף העמק בתום העבודות. לסיוםו ,משולבת

 המשך תהליך הקליטה
בימים אלו נמצאות כמה משפחות בתהליך קליטה על שלביו השונים. לחלק מהמשפחות ישויכו דירות קהילה ואחרות 

שרות ע"י המזכירות. לאחר המשפחות נפגשות עם ועדת קליטה ומאו .בחרו לבנות בתים חדשים על מגרשים לבנייה
 .תוכלו למצוא את לוח הזמנים גם לתהליך זה בהמשך דברינוי. ויובאו לאישור בחברים בקלפ קיבוץמכן יוצגו בשיחת ה

 מנהלת שיוך דירות
כרות עם התהליך כולו ומקומנו ביחס לתת י. המפגש הראשון יוקדש לה14.01המנהלת תתכנס לראשונה ביום חמישי 

הסכום הראשוני  אחת ההחלטות שהמנהלת תידרש אליהם בחודשים הקרובים היא עיתוי תחילת גביית התהליכים שלו.

מסודרת,  –לזאבי, הרבה תודה על קדנציה מוברכת 
 מושכלת, אינטגרטיבית ורגועה.
 איחולי הצלחה בדרכך החדשה
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עדכון יצא כמובן  והשמאות. רמ"ית לאישורי +מע"מ מהחברים במקביל להתקדמו3.75%, קרי, רמ"יהמחויב ל
 בהמשך, בהתאם להתקדמות שלנו.

 מנהלת השיוך מורכבת מ:
 תלאור ומרקוס שנהב נציגי ציבור: אבנר דביר, אורנה 
 נציגי מזכירות: דני אלבירט ווידי שקד 
 נהח"ש, הנציגת  - ו"ר ועדת תכנון, סיגי מילשטייןי - מנהל קהילה, אבי בן צבי - בעלי תפקידים: דותן אבירם

יו"ר  - איש קשר עם יורשים וחלי זלינגרמנהל השכרות ו - ועדת קליטה, שלמה ברוידא רכזת - אורית זלינגר
 המנהלת

 רוזנר פרידה מזאבי
זאבי סיים לאחרונה את תפקידו כמנהל הקהילה. לאור הסגרים המתרחשים עלינו מעת לעת בתקופה זו, מתוכננת 
להתקיים הפרידה מזאבי רק במהלך חודש פברואר. בכוונתו להקדיש בוקר יום שישי לפרידה מחברי המזכירות 

ו מעוניינים להיפרד באופן אישי. זאת על מנת לשמור על בריאות חברים שיהי - וברישום מוקדם וממנהלי ענפי הקהילה.
 כולנו, כמובן.

 אנו מודים לזאבי על תפקידו בקיבוץ ומאחלים לו הצלחה רבה בכל אשר יבחר. 
 '21לוחות זמנים לחודש ינואר 
 שיחות קיבוץ: 2במהלך חודש ינואר יתקיימו 

  ושינוי נדרש בתקנון קרן  2021ב הקהילה לשנת בה יוצג תקצישתתקיים שיחת קיבוץ  17.01.21בתאריך
 בינואר. 22-21הצבעה בקלפי בתאריכים:  המילואים.

  2021כנית העבודה לשנת ותוצג ת יוצגו המועמדים לקליטה וכן בהשתתקיים שיחת קיבוץ  31.01.21בתאריך .
 .ואררבפב 05-04הצבעה בקלפי בתאריכים: 

 תקופת חברות ממושכת במזכירות הקיבוץבהזדמנות זו נאמר תודה למתן לפידות על 
 ועדת קליטה.                וולאבנר דביר על חברותו ב

 שימו לב כי מפורסמים ע"י שושי )משאבי אנוש( קולות קוראים לוועדות ולתפקידים:
עדת קליטה ויו"רים לשיחת הקיבוץ ואיתור נציג לו 2חבר מזכירות במקום מתן לפידות, 

 במקום אבנר דביר.
 שמח למעורבות של עוד ועוד חברים בוועדות ובתפקידים!נ
  

 בברכת חודש נעים וחמים לכולם,

 מנהל קהילה  - דותן אבירם

 יו"ר קהילה - חלי זלינגר
 
 

   29.11.2020 –פרוטוקול מזכירות 
23/2020 

 

ידן עלילי לזרקביץ, זאבי רוזנר, דותן אבירם, עמית ארגוב, דני אלבירט, וידי שקד,   :נוכחים
 קריסטל, מעיין שינדלר וחלי זלינגר.

 מתן לפידות, יגאל קליין ותמיר סלע חסרים :
 

 על סדר היום: 
  22מס'  -15.11.20אישור פרוטוקול ישיבה מתאריך  .א
 ביטחונות לשכ"ד לבני קיבוץ .ב
 תשלומי מס תקן על דירות לא מאוכלסות  .ג
 אבטחה-משפחות לקליטה, מערכות המידע 2 דית,עבודות בכניסה לאמפי, מכרז הנהלת קרן ערבות הד - דיווחים .ד
 המשך - הגדרת תפקיד ו. תכנון ויו"ר ועדת תכנון .ה
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 אושר – 22 אישור פרוטוקול ישיבה מס' .א
 

 בטחונות לשכ"ד לבני קיבוץ .ב
 10המצב כיום הוא שילדי חברים השוכרים דירת צעירים בקיבוץ נדרשים לחתימה על חוזה והשארת צ'ק ערבון על סך 

יה ע"י אחת המשפחות לבדיקת נחיצות הבקשה לצ'ק ערבון מילדי חברים, היות שתקציבם האישי ינעשתה פנאש"ח. 
 של ההורים נגיש למערכות הקיבוץ ובהינתן נזק לדירה ואי תשלום שכר דירה ניתן לחייבם דרך התקציב האישי.

 ככזה הדורש בטוחה.  ןחזרתהציג את מצב הדירות ואופן ה מה ברוידא, כגורם העומד בקשר עם המשפחות,לש
 החלטה: 

, והם שיחתמו על החוזה. במידת הצורך יחויבו בתקציבם האישי. נוהל זה חל רק 25כל בן קיבוץ הוריו ערבים לו עד גיל 
 .₪ 5,000בסך  צ'ק ביטחון - תן תחליף לערבות ההוריםניי 26לגבי בני קיבוץ ובני זוגם בהשכרת דירות קהילה. מגיל 

 ₪. 5,000ר אינו מעוניין במעורבות הוריו וערבותם לחוזה, יעמיד צ'ק ביטחון בסך של בן קיבוץ אש
 
 תשלומי מס תקן על דירות לא מאוכלסות  .ג

 :הנוהג בקיבוץ כיום
 . נכס ללא תושב: בעל הנכס מחויב במיסוי לפי תעריף של יחיד.  1
 . נכס מפוצל: בעל הנכס מחויב פעמיים.2
 נדרש לשלם על דירת מגוריו הזמניתו משמש למגורים בעת השיפוץ: החבר המשפץ . נכס הנמצא בשיפוצים ואינ3

 בלבד.
 ישנה בקשה לתקף את ההחלטות לגבי גביית מיסים בעת שיפוצים.

 החלטה:
, יהיה זכאי לפטור ממס תקן בהתאם למספר החודשים שאושרו וקיבל פטור מארנונהנכס שלא גרים בו מכל סיבה  .1

 עצה.לפטור מארנונה ע"י המו
שלם פעמיים, במידה ומאוכלס רק בחלק אחד, ישלם י - משפחות 2ככל שמאוכלס ע"י  - ימשיך הנוהג - נכס מפוצל .2

 רק הצד המאוכלס.
יקבל פטור מתשלום מס  ,מושכרתהחבר קיבוץ המשפץ את ביתו וחי בדירה אחרת בקיבוץ ומשלם עבור הדירה  .3

 שים.חוד 6בה נעשה השיפוץ למשך של עד שתקן על הדירה 
 חיוב של יחידים, פרודים ובין אם הם עם ילדים או לא, ישלמו מס תקן לפי תעריף של יחיד.  .4
 ישלמו לפי תעריף זוגי ולא יחיד. עימם חברי קיבוץ יחידים שבני/בנות זוג חיים .5

 
 דיווחים .ד

פן זמני הונח יחלו לאחר עונת הגשמים. העבודות יכללו הסתת תשתיות ממגרשי החברים. באו עבודות בכניסה לאמפי
 אספלט מקורצף במקום. הדרך המשולבת תהיה של אבנים משתלבות לאורך הדרך ובחניות.

 : אליז זלינגר, גינה קריסטל ורפי לזרקביץ.הםחברי הקרן היום  קול קורא להנהלת קרן ערבות הדדית
 ומבקש לסיים את תפקידו. 2014הצוות הנוכחי מתפקד משנת :   אליז  יו"ר הקרן
 חודשיים הקרובים ייצא פרסום לציבור קול קורא לבחירת הנהלה חדשה לקרן.-חודשבמהלך ה

 י יוריש ואילה דביר ובן זוגה. משפחות נמצאות בתהליך קליטה: ירדן ויוס 2 - קליטה
 מצאת היום בשרתי הקיבוץ, נבחנת האפשרות להעבירם לאחסון בענן.אבטחת מערכות הקיבוץ נ -מערכות המידע

 
 התכנוןדיון על ועדת  .ה

 22ועדה אבי בן צבי את הגדרות התפקיד של ועדות התכנון בקיבוצים על פי התק"צ )בישיבה מס' ולאחר הצגת יו"ר ה
לדיון יופץ בסוף תהליך  ההוועדה. מסמך טיוט(, התכנסה המזכירות להגדרת תפקידיה וסמכויותיה של 15.11.20-ב

 קרובים.ההגדרה ותתקיים שיחת קיבוץ בנושא במהלך החודשיים ה
 

 רשמה: חלי זלינגר
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   13.12.2020 –פרוטוקול מזכירות 
24/2020 

עידן קריסטל, מעיין  לילי לזרקביץ,זאבי רוזנר, דותן אבירם, עמית ארגוב, דני אלבירט, וידי שקד, יגאל קליין,   :נוכחים
 שינדלר וחלי זלינגר

 מתן לפידות, תמיר סלע   חסרים :
 על סדר היום :  
 (                            )מוזמנת: אורית זלינגר , אילה דביר ויניב שגב, דן ואיריס קרוןירדן ויוסי יוריש - קליטה לחברות .א
 מסמך נפרד - המשך כתיבת הגדרות וסמכויות ועדת תכנון .ב
 29.11.20מתאריך  23אישור פרוטוקול פגישה מס'  .ג
 
  קליטה לחברות .א

 דת הקליטה ועתידים לרכוש את ביתם מהמשפחה. הזוג עבר את אישור וע - ירדן ויוסי יוריש
 הזוג עבר את אישור ועדת קליטה ועתיד לרכוש דירת קהילה. - אילה דביר ויניב שגב

 הזוג עבר את אישור ועדת קליטה ועתיד לרכוש דירת קהילה. -קרון  דן ואיריס
 המזכירות אישרה להעביר את שלוש המשפחות לשיחת קיבוץ והצבעה. 

וחלט שהפגישה הבאה של המזכירות תוקדש ה - נוקבות על מידת ואופן אכיפת החברות המותנית לאור שאלות
 ישיבה זו יחולו גם על המשפחות הנמצאות בקליטה כרגע.החלטות  להסדרת נוהל הקליטה במסגרת חברות מותנית.

 
  המשך כתיבת הגדרות וסמכויות ועדת תכנון .ב

 כירות.יפורסם במסמך נפרד עם סיום הדיונים במז
 

 29.11.20מתאריך  23אושר פרוטוקול פגישה מס'  .ג
 רשמה: חלי זלינגר

 
 
 
 

 16.12.2020פרוטוקול ועדת קליטה 
2020/41 

 דקלה אפרתי חומסקי, אבנר דביר, רונן סעידי, אורית זלינגרדותן אבירם, זאבי רוזנר,  נוכחים:
 קפלןנועה גולדברג לוינהיים, טלי שור, אסתר ברוידא, בועז  חסרים:

 
 על סדר היום:

 עדכונים .1
 מועמד לקליטה –דימה אסינובסקי  .2
 תקנון הקליטה .3

 
 עדכונים .1
התקיימה פגישה של המשפחות שמחכות לבחירת מגרשים לבנייה עם נציגי ועדת תכנון.  –בחירת מגרשים לבנייה  .א

ית התשתיות מטרת הפגישה הייתה הצגת המגרשים, הנחיות לבנייה והמגבלות בכל מגרש. עלתה בפגישה סוגי
(. היום לא קיימות במגרשים תשתיות ביוב וחשמל. אנחנו 165-ו 163עבור שני המגרשים המוצעים לבנייה בעמק )

 ממתינים לתשובות מוועדת תכנון כדי לאפשר למועמדים לבחור מגרשים. 
יכנס הנושא עלה במזכירות בהקשר של משפחות המועמדות לקליטה והביעו את רצונן לה –חברות מותנית  .ב

 לחברות מותנית. המזכירות תקיים דיון ממוקד בנושא ותקבל החלטות.
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אבנר דביר הודיע על רצונו לסיים את חברותו בוועדה כדי להתמקד בעבודה במנהלת השיוך. אנו מודים לאבנר  .ג
 על תרומתו הרבה ומאמינים כי יתרום רבות גם במנהלת.

 
 מעמד לקליטה – דימה אסינובסקי .2

ץ במסגרת נעל"ה ומאז נשאר להתגורר כאן. רואה בכפר מנחם את ביתו ומעוניין להתקבל דימה הגיע לקיבו
 לחברות. בת זוגו של דימה תתקבל לחברות כאשר יוסדר מעמדה בארץ.

 דיון: 
 להתקבל לחברות. רצונו של דימהכת על הוועדה מבר

 הוחלט:
 .קליטתו של דימה לחברותהוועדה ממליצה למזכירות לאשר את 

 
 קליטה תקנון .3

תקנון הקליטה הנוכחי נוסח לפני זמן רב, והוועדה מבקשת לעדכן אותו ולהביא נוסח חדש לאישור החברים. כחלק 
עבור על התקנון על סעיפיו, מתוך תפיסה שהתקנון צריך לשרת את הקליטה להתחלנו  2021-מתוכנית העבודה ל

 ספציפיים.בקיבוץ לאורך שנים ובסיטואציות שונות ולא להתייחס למקרים 
 לאחר סיום התהליך התקנון יובא לאישור המזכירות ולשיחת הקיבוץ.

 רשמה: אורית זלינגר

 

 18/11/2020ישיבת ועדת תכנון  פרוטוקול
 , זאביבן צבי אבי , אורי בייז,זרקביץי ל, רפרק, אסא בעידי, רונן סרוידא, זהר בפטיש , אביטלמינץ גלעד נוכחים:

 רוזנר
 שקד , וידי:  ניקי מורמשקיפים

 
 פניית מעיין שינדלר לשביל

 התקיים דיון בפנייה שהועלתה מספר פעמים.
 הוועדה לא מוצאת לנכון לשנות את החלטתה. סיכום:

 תכנון.עדת " יגיע לדיון והחלטה בישיבה של ומרור המגדיר את האזור  כ"דרך משולבתתנושא ה
 פניית האגודה למועדון מוסד באורווה

 ל שטח המבנה, כולל שטח חיצוני מדרום מזרח למבנה.הפנייה מדברת על כ
 ש.אויאושר לאפשר שימוש  בשטח הפנימי שכרגע לא מ סיכום:

רכי הקיבוץ. כמו כן, אושר שימוש וומחסן קטן שצמוד למחסן הדברה ימשיכו לשמש את צ מחסן בניין, הדברה
 בשטח החיצוני מדרום מזרח למבנה לשילוב הפעילות של המועדון.

 יה למועדוןאתר מקומות נוספים שיכולים לשמש אכסנהוועדה ל המלצת
 ואישורה. והתוכנית ועדה יהיה בכפוף להצגת התכנוןואישור ה

 הסדרת דרכים באזור האמפי
 3מטר מדרכה /חנייה לרכבים מאבן משתלבת, וכביש ברוחב  2מטר,  5כביש ברוחב  .הוצגה תכנית ע"י ארנון

 מטר, כולל חניות וגישה לבתים.
 מאשרים את התוכנית ברמה העקרונית, יש לתמחר את עלויות התוכנית. סיכום:

 בן משתלבת/אספלט.א –לבדוק החלטת מזכירות / הנהלה עסקית לגבי חומרי הכביש 
 ור השיכון האמריקאי וגבעת הילדיםזבאתוכנית ביוב 

 כנית הביוב שנעשתה ע"י הצוות המצומצם שדן בנושא.והוצגה ת
 .של המגרש 0.0-וירידה ב כנית ביוב עם סניקהות – 188מגרש 
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ללא  188אישור של כל הקו העתידי שהוצג לפי המלצת הצוות המצומצם, כולל אפשרות לחיבור מגרש  סיכום:
 סניקה.

 הלבני ואסתר לפידותזור המגורים של יהודית דרך גישה לא
 הוצגה תוכנית, התקיים דיון.

 ת.: יובא לצוות לדיון ומחשבה נוספסיכום
 כנית עם שינוייםוהצגת ת –ניצן שקד 

 , הורדת גובה המבנה בחצי מטר.ודירוג הטרסות מטר 1.95-דירוג קיר תמך להוצגה התכנית עם השינויים, 
 עדה מאשרת את השינויים. תוכנית הכוללת את השינויים שהתבקשו והרשומים לעיל.והו סיכום:

 ת של הבנייה.דירוג הטרסות יעשה ע"י ניצן כחלק מהעלות הכולל
 צוות מצומצם –הצגת הוראות בינוי 

 188מגרש 
 מטר ממפלס הכביש. 1ידה של מטר, יר 123 - 0.0 –גובה 

 מקרה ספציפי.כ –מטר  2.5עד –קירות תמך 
 תוכנית ביוב בהתאמה.

 158מגרש 
 מטר. 108.5-  0.0-גובה 

 מטר. 8.5מטר, גג רעפים  7.5עד  –גג שטוח 
 מטר. 2עד  –דירוג קירות תמך 

 63-62מגרש 
 מטר. 114.25 – 0.0גובה 

 מטר. 8.5מטר, גג רעפים  7.5-גג שטוח 
 128-127 מגרשים 

 מטר. 123- 0.0-גובה 
 מטר. 8.5מטר, גג רעפים  7.5-גג שטוח 

 
 רשם: אבי בן צבי

 

 

 
 לתשומת לבם של כל החברים שטרם קיבלו זריקות נגד טיפוס:

זריקה, רשימת החברים שלא קיבלו עדין חובה על כל תושבי המקום לקבל את ה

 תפורסם ועליהם להתייצב במועד שנקבע ללא ערעורים.

8.7.1948 

 הביא לדפוס: נדב קרן

 חיסון הקורונה החל
חל חיסון הקורונה. כמעט כל חברי הקיבוץ מעוניינים להתחסן. רוב החברים בשעה טובה ה

שנים התחסנו במנה הראשונה והיו אף שנסעו רחוק לשם כך. הגיעה גם ניידת  60בני מעל 
 מד"א ואפשרה לחברים ותושבים רתוקים לביתם להתחסן.
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 גבע/חץ –חופשת חנוכה בחינוך החברתי 
 

, כל שכבה קיבלה מענה בהתאם לצורך חופש חנוכה מאחורינו, היה לנו שבוע של פעילויות לכל שכבות הגיל
 עת הילדים הייתה הומה בכל ימות חנוכה. משתפת אותכם בטעימה קטנה ממה שנעשה:שלה וביחד גב

 
 פעולה עם מספר בשנים האחרונות פתחנו במסורת של פרויקט מתן בסתר, זהו פרויקט שבו אנו משתפים

 זון. אנחנו נכנסים לתמונה כל שנהסלי מ משפחות בכפר מנחם שבמהלך כל השנה מחלקים למשפחות נזקקות
עוברים עם נציגי המשפחות התורמות ולאחר מכן כל קבוצה יושבת  כה, התהליך מתחיל בשיחה שהילדיםבחנו

וגיוס הכסף  כלשהו אותו הם רוצים לייצר על מנת למכור ולגייס כסף לסלי מזון. לאחר המכירה וחושבת על מוצר
הילדים אחרי מחשבה על הצורך נבנה ע"י  כל קבוצה נערכת לקניית סל מזון פעם בשבוע למשך חודש. סל המזון

של המשפחות הנזקקות. השנה בגלל מגבלות הקורונה קיימנו את המכירה בהזמנה מראש וחלוקת המוצרים 
ישירות לבתים. המוצרים למכירה כללו: נרות עם מעמדי בטון, תחתיות לסירים, סבונים ריחניים ולוח הודעות. 

 התכנון עד שלב החלוקה ובהמשך בהכנת הסלים.הילדים לקחו חלק פעיל בכל שלב בפרויקט משלב 
בשדרת האומנים פתחו בפנינו את השערים וביוזמת סאני ותלמה כל יום הגיעו שתי קבוצות לסיור מודרך במפעל 
הקרמיקה הישן ובסדנאות של האומנים העובדים בשדרה. למשך שעה וחצי קיבלנו הצצה להיסטוריה של מפעל 

נות השישים, ראינו עבודות של האומנים שעבדו במפעל, למדנו על שיטות הקרמיקה שהוקם בכפר מנחם בש
העבודה השונות, חלק מהילדים שמעו על הסבים והסבתות שלהם שעבדו במפעל, היה מרתק. לאחר הסיור 
במפעל כל ילד עבד על יצירה משלו חלקם עם כלי קרמיקה וחלקם עם חמר. את היום חתמנו עם ביקור אצל 

ים בשדרה וגילינו עולם שלם של עיצוב, ציור, פיסול ועוד. תודה ענקית לתלמה וסאני שדרך האומנים שעובד
 הסיפורים והחזון שלהן גילינו עולם שלם של חיים בתוך כפר מנחם.

פרויקט נוסף שעליו עבדו ילדי חץ ה' יצא לפועל בזכות דיגי, הם הרימו מופע של קטעים קצרים של סיפורי ילדים 
הארנב, כיפה אדומה, מעשה בחמישה בלונים ועוד...במהלך שבוע שלם עבדו על המופע, כולם ומשלים: הצב ו

לקחו חלק, גם מי שלא הופיע הצליח להרגיש שייך ועם רצון לתת, מלבד השחקנים היו תפאורנים, מלבישים, די 
ות של כולם, האחראיות, ג'יי. נהנינו לראות שחקנים לעתיד ולגלות כישרונות חבויים. היה כיף לראות את ההירתמ

הרצינות והיכולת להתמודד עם הלא צפוי: מזג אוויר שאילץ אותנו לדחות, חוסרים של ילדים מסיבות אישיות, 
תפאורה שבטעות נזרקה לפח...... בסוף התוצאה הסופית הייתה מרשימה וילדי גבע נהנו מהתוצר. תודה 

 תה כל אחד מקבל הזדמנות להביע את עצמו.מיוחדת לדיגי שעובדת עם הנשמה, רואה כל ילד ובזכו
במהלך כל חמשת הימים עשינו הדלקת נרות קבוצתיות שבמהלכה צילמנו את הילדים עם קטע קצר ובעזרתו 

 האדיבה של בן עמיר שערך לנו את הקטעים, שלחנו ברכת חג שמח לכל קהילת כפר מנחם.
אפשר, כל זה לא יכול היה להתקיים ללא עזרת שמחים שהצלחנו להנות מהחופשה ולהפיק ממנה את הכי טוב ש

 הצוות המסור של גבע/חץ שעמלו והכינו חופשת חנוכה לילדים מכל הלב.
 מחכים כבר לחופשה הבאה....

 כנרת וצוות גבע/חץ
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 חנוכה
 

 חגגנו השנה קצת אחרת מבכל שנה. את חג החנוכה ביישוב
ס את קהילת כפר תקופת הקורונה אמנם לא אפשרה לנו לכנ

מנחם לחגוג יחד את חג האור, אך היה חשוב לנו לתת תחושת 
 חג גם בתקופה הזו.

, וכך בערב את הפעילות השנה הובילו הנוער של שכבת י"א
יקת חג, זמוארים עם מו כלי רכביצאנו בארבעה נר חמישי 

 וחילקנו ארגזי סופגניות בתחנות שונות ברחבי היישוב.
ו: פגשנו נערים בוגרים, אחראיים ומלאי ומילה על הנוער שלנ

רצון להיות חלק וזה הורגש לכל אורך הערב. נהנינו לראות 
את המפגש של הנוער עם ילדי היישוב, שבאו לקבל סופגנייה 

 וקיבלו אותה במאור פנים ובחיוך גדול.
  תודה אישית לכם.

 כל אחד הוא אור קטן וכולנו אור איתן
 צוות התרבות

 
 לקיבוץ 81-חגיגות ה

 
 .''המירוץ למטמון -לכפר מנחם 81באמצע חודש דצמבר התקיים בכפר מנחם אירוע בן יומיים לחגיגות ה 

הפעילות הייחודית הותאמה לתקופת הקורונה המאתגרת וכללה פעילויות אתגריות ומהנות בכל רחבי היישוב 
 .דיגיטלית וכמובן פעילות בשטח בשילוב ייחודי של משחק באפליקציה -וחידות על ההיסטוריה של כפר מנחם

ונהנו במסלולי הפעילות משפחות וקבוצות סיירו  100-אוויר נהדר בהם מספר מדהים של כזכינו ליומיים של מזג 
מתנדבים העניקו מזמנם  50 -כ ם.החווייתיי

 -ולקחו חלק פעיל בהיערכות ובימי הפעילות
 .תודה גדולה לכל אחד מכם

נו שמחים לראות בימים אלה, יותר מתמיד, א
כך את קהילת כפר מנחם ונמשיך יחד איתכם 

 .בעשייה
 ,חג אורים שמח

 צוות התרבות היישובי
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 ם: אבישי רטנרוציל
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 הסילבסטרגיגות ח
הכניסה לסגר השלישי שינתה גם לנו בצוות 
התרבות את התוכניות לחגיגות הסילבסטר, אבל 

סימבולית  2020חשבנו שהשנה הפרידה משנת 
למרות  31.12 -ולכן החלטנו לציין את המתמיד 

 המצב.
בחמישי עם רדת החשיכה, יצאנו בשני נגררים 
גדולים עם מערכות מוסיקה ותאורה גדולים, כדי 

ולעשות שמח  2021לקבל את פניה של שנת 
 ברחבי היישוב! 

גם הפעם צירפנו שחקני חיזוק משכבת י"א שיחד 
לילדים  עם ילדי היישוב חילקו שתייה וצעצועי אור

כולנו יחד יצאנו  –וכן בוגרים שחילקו אלכוהול 
לסיור ארוך ושמח בתחנות שונות בכל רחבי 

 הקיבוץ וההרחבה.
תודה גדולה למתנדבים ולתושבים על שיתוף 

 פעולה נפלא גם הפעם!
 נתראה באירועי התרבות הבאים

 

 צילומים: אמנון זלינגר

 אבישי רטנרצילום:  
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 צילום:  נדב אבירם

 אמנון זלינגר :צילומים

 בקבוקי שמן  חולקו לתושבים
את נטיעת שדרת הזיתים יחיעם יוגב יזם  2016בקיץ 

ו העצים השני שחלפ 4 -לישוב. ב 383בדרך מכביש 
התפתחו והחלו להניב, שכנינו ואחרים החלו נהנים 

אבנר דביר ועידן מהזיתים שלנו. על רקע זה יזמו 
וכז של הזיתים מתוך כוונה ארגון מסיק מר לווינהיים

לעצור מזה שמן להנאת תושבי השוב. ייעוץ עם מגדל 
הזיתים של "צבר קמה" הבהיר שיכולה להיות במות שמן 

 מספירה לחלוקה משמעותית לתושבי הישוב וכך היה.
)הכוונה המקורית הייתה שהמסיק יהיה פרויקט של 
הנוער, אך עקב נסיבות הקורונה זה לא הסתייע השנה, 

 ער יהיה שותף למיזם(אנו מקווים שבשנה הבאה הנו
לצורך ביצוע המסיק קיבלנו סיוע של טרקטור מ"צבר 

התגייסו מתנדבים מן הישוב ומסקו  30.10.20 –קמה" וב 
 עצים. 150 -ק"ג זית מכ 2780

"מיד אחרי המסיק הובלנו את הזיתים לבית הבד במנזר 
לטרון, שם עצרנו את הזיתים וחזרנו הביתה שמחים 

 שמן זית" )אבנר ועידן(. ליטר 450וטובי לב עם 
נר אחרון  של חנוכה חולקו בקבוקי השנן  17.12.20 –ב 

 לתושבים.
: קיבלנו לצורך המיזם עזרה, גיבוי ותקציב  אבנר מוסיף

ואנו רוצים להודות לכל המתנדבים מן  מוועד האגודה
 כתף. והישוב שבאו ונתנ

אנחנו מקווים, שהמסיק המשותף יהיה למסורת ונמשיך 
 יחד מהזיתים היפים.כולנו  ליהנות

                                                                                            
 אבנר דביר :דיווח
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  80 -בשנת ה –לכפר מנחם  –"דרך הראשונים " 
 ,והקימו את קיבוץ כפר מנחם ,לת יהודהשעלו על אדמת טרשים בשפ ,תיעוד מעשה הראשונים של הורינוהחזון :  

, בנים והאתרים  שהוקמו לאורך הדרך, ושימור ותיעוד המי  בניית מדרכה, "דרך הראשונים"וזאת נעשה ע"
 .ועד לסילו -משער הקיבוץ 

, משער הכניסה ועד לסילו, שלצידי הדרך הראשית העולה לקיבוץשיקום ושילוט חזיתות המבנים  : המטרה
 , תקשר ותחבר בין המיצגים השונים.ון לצידי הכביש ]בצד המערבי[חדשה וגינכאשר מדרכה 

 להלן פירוט הפעולות  :  שלבי הביצוע :
   .ת הקיבוץשתובא לאישור מוסדו ,ומבנה  התקציב ומקורותיו ,הצגת מפרט התוכנית -תכנית/תקציב  .א
 ן במסגרת עבודות הביוב הנעשותבין עצי האור ,בצידו המערבי של הכביש ,תבנה מדרכה –דרך הראשונים  .ב

 לאורך התוואי הנ"ל.]במסגרת תקציב התשתיות[.
 ,, הנגריהל השמירה ]ליד משפ. הראל[ המדגרההם : מגד ,המיועדים לשימור ושילוט איתור המבנים :  .ג

 .הסילו  ,המאפיה ,בית הקירור ,החשמליה
. בהתאם ליכולת או ילדים, וחברים/ע מוכרים, ו יבוצע ע"י בעלי מקצועיצוב וציור חזיתות המבנים :  .ד

 [. 80-ולמגבלות התקציב. ] במסגרת תקציב ה
 .במסגרת תקציב הגינון הישובי ,ובשולי הכביש ע"י צוות הגינון הישובי ,יבוצע  לאורך המדרכה גינון :  .ה
ולי גם שיאפשר למבקרים ולמטיילים להאזין ולקרוא ו...א ,יוכן תיעוד של "סיפור הראשונים"תיעוד קולי :  .ו

 [.80-]מתקציב ה .לראות את מעשי הראשונים
התעבורה של  ,בכניסה לקיבוץ ,לקיבוצנו  תוקם מדרכה ראוייה להולכי הרגל 08-: ראוי שבשנת הלסיכום 

וכלי הרכב על הכביש  היא רבה ומגוונת ו...מסוכנת,ואינה  ,הקלנועיות ,רוכבי האופניים ,הולכי הרגל
 .ת בקיבוץ.בטיחותית  יותר מכל דרך אחר

 תהיה מדרכה בכניסה לקיבוץ.  80-אז בואו וננצל הזדמנות מיוחדת זו ובשנת ה
 שלומי שקד                                                                     

 

 
 

 רייכמן נבחרה לתפקיד רשמת האגודות השיתופיות. –עו"ד שלומית שיחור 

רשם האגודות השיתופיות משמש רגולטור של האגודות השיתופיות ועומד בראש האגף לאיגוד שיתופי 
ח פקודת האגודות השיתופיות ותקנותיה, אשר מקנות לו סמכויות במשרד הכלכלה. הרשם פועל מכו

מסוגים שונים, לרבות סמכויות שיפוטיות ורגולטוריות. לחלק מהצווים וההחלטות המוצאים על ידי הרשם 
במסגרת הסמכות השיפוטית שלו תוקף של החלטות בית משפט מחוזי. בנוסף לחקיקה כוללים דיני 

קה מגוונת של בתי המשפט ושל הרשם, שהצטברה עם השנים ומנחה את האגודות השיתופיות גם פסי
 האגף בהפעלת סמכויותיו ושירותיו.

 

 
 

 
 

 
 

  

ויוסי וכל המשפחה, ברכות חמות להולדת למירי 

 .הנכדה נריה בת ליאיר ושרון
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 ,שלום רב כפר מנחם ביתכל ל
 

תושבים רבים עם  אנחנו בוועדה לאיכות הסביבה כפר מנחם פועלים יחד
 האגודה מזכירותו

 םשפה מכל הסוגים ובין היתר דואגימוקדי איסוף האושיפור טיפול לשמירה, 
 

 לניקיון וסדר בסביבת פחי אשפה הירוקים בשכונות. -
 להצבת מרכזים לאיסוף פסולת למחזור. -
לטיפול בנקודת איסוף גזם ופינויו ע"י  -

 המועצה.
 

צוות הגינון  יש לנו שותפים נאמנים והם עובדי
המסור בניצוחו של יוסי אוחיון שעוברים, מנקים 

עמיים בשבוע ואשר ומסדרים סביב הפחים פ
 ראות היפה של כפר מנחם.תורמים רבות לנ

אנחנו מבקשים את שיתוף הפעולה שלכם כלל 
התושבים, החברים והעובדים בהקפדה על מספר 

נו בבית שוטים בשמירה על הניקיון כאן אצלכללים פ
 בכפר מנחם:

 
הוצאת גזם מהבית אל נקודת האיסוף הקרובה  .1

 לביתכם תעשה רק ערב לפני יום הפינוי)ראו מגנט(
בהרחבה: ימי ראשון על הכביש במפרץ החניה 

 הסמוך לביתכם.
בקיבוץ: בימי חמישי ליד פחי האשפה במקומות 

 המסומנים בלבד!
 

ם, חפצים ופסולת אסור להשליך או להניח קרטוני .2
לא  כלי האיסוף ופחי האשפה.מחוץ למ מכל סוג

בפינות המחזור ולא בשכונות המגורים אלא רק 
 בתוך הפחים!

 בכך אנחנו שומרים על הסביבה שלנו נקייה ומעודדים את מחזור האריזות המשומשות.
 

 אנא מצאו מקום של כבוד למגנט שזה הרגע קיבלתם על המקרר, שתמיד תזכרו הכל.
 ם תעדכנו את אפרת מזכירת האגודה ע, נשמח אאם ראיתם משהו שחשוב שנד

 aguda.km@gmail.com במייל:, 8508851-077 בטלפון:
 054-9099409 וואצאפ:בשליחת הודעת 

 .תודה

 "אוהבת לגדול בכפר מנחם, תמיד אהבתי את המקום שבו נולדתי."חיפי: 
 

  מ"מ גשם. 89.4בדצמבר ירדו 
 גשם בוא...גשם 

mailto:aguda.km@gmail.com
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 החלה 2021
 חברים ניסחו את תקוותיהם לגבי השנה האזרחית החדשה:

 
זה חלום  –היה נורמלית ולא תהיה ממשלת ימין תאני מקווה, שהממשלה הבאה   -נורית שור 

 ושנחזור לחיים נורמליים.
המצב וינהגו בהתאם,  ,  שאנשים יבינו אתשנהיה בריאים, חזקים ופיקוחי עיניים -מאיר ארגוב 

 שנהיה ערבים זה לזה בפועל לא בכתוב.
באופן חופשי,  באיחולי בריאות, שנוכל לטייל בכל מקום ולפגוש חברים ומשפחה -אורה דביר 

 אני מקווה שלקראת סוף השנה נחזור לשגרה.
חלטות לחיצים, אני בנסיבות הקורונה והבחירות המתקרבות, כשמקבלי הה -יהודית אפרתי 

 .מקווה שהציבור החילוני יפעיל לחצים שיטיבו את ההחלטות המתקבלות
לנו נצא מהקורונה ונוכל לחבק את הילדים והנכדים ושניפטר מביבי קודם כל שכו - דודו שור

 בשעה טובה. אם יתגשמו שני דברים אלו אנחנו כבר בדרך טובה.
 .אחרי הקורונה ואחרי ביבי בריאים ונהיהאני מקווה שנהיה  -קלאודיו  גולדבורד 

 זה נורא פשוט, שיהיה לנו  קצת יותר טוב. –רותם בר אילן 
ק ולהתחבק בלי חשש, שהקרבה לכולם, שאפשר יהיה לחבמאחלת  –סיגלית מילשטין 

 ת!כל לעבוד ללא לאות והעיקר רק בריאוהחברתית תחזור ותמומש, שהפרנסה תחזור וכולנו נו
 שנוכל להנות יותר מאירועים קהילתיים ולחבק את האנשים שאנחנו אוהבים. –תל אור זהר וירדן 

 

 הביאה לדפוס יהודית אפרתי                                                                   
 

 

, (בקהילה ובעסקים)וגילעד סיימו לאחרונה את עבודתם במשרות ניכול אצלנו זאבי 
 .זאת כשההתקהלות תותרנעשה סור על התקהלות לפרדנו מהם כקהילה. ובשל האי

אבנר  (10-11.12.20)ציבור במנהלת השיוך נבחרו בקלפי כנציגי 
 דביר, אורנה תלאור ומרקוס שנהב.
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 יפבקלהתפקידים בהתנדבות. הבחירה ל כ
 menosh@kfm.org.ilלמייל: יש להעביר  לשלושת התפקידים ת הפניותא

 

 יו"ר שיחת קיבוץ
מועמדים, שימלאו את התפקיד  2המזכירות החליטה להוציא למכרז את תפקיד יו"ר שיחת הקיבוץ, ולהגדירו בקדנציה. אנו מחפשים 

 שותף. להלן הגדרת התפקיד:במ
 אחריות על ניהול השיחה בהתאם להוראות רשם האגודות השיתופיותיו"ר שיחה: 

 תחומי אחריות ומשימות עיקריות:
.לדאוג לפרסום סדר היום והחומר הנדרש לציבור על פי הקבוע בתקנון הקיבוץ 
ל תרבות דיון מכבדת וענייניתלרבות  שמירה על בהתאם לסדר היום שפורסם דאוג שהשיחה תתנהל 
ביעת סדר הדוברים ק 
אישור הצעות לסדר שיתעוררו במהלך השיחה 
למנות את הקולות בהצבעה )במידה ומתקיימת הצבעה בשיחה(  ולהכריז על תוצאות ההצבעה וההחלטות שהתקבלו בשיחה 
 )רישום פרוטוקול השיחה )חתימת יו"ר הקהילה 
בשיתוף עם סיגל)המזכירה(  שליחה לרשם האגודות השיתופיות 
לפזר שיחה במידה וקיימות הפרעות לקיומה התקין 

 דרישות התפקיד:
חובה -קיבוץ ת/חבר 
הכרות של תקנון הקיבוץ 
יכולת ניהול ישיבות רבות משתתפים 
 וארגוןסדר 

 : שיחת קיבוץכפיפות
 בחירה בקלפי ,שנים 4קדנציה: 

 בקלפיהבחירה . המשרה בהתנדבות
 19/1/2021מועמדות, מוזמנים לפנות עד לתאריך  חברים המעוניינים להגיש

 
 מזכירות ה/חבר

 כה!( אנו מחפשים מועמד/ת חדש/ה. עקב בקשת מתן לפידות, חבר מזכירות ותיק, לסיים )תודה מתן על העשייה עד
 מצ"ב הגדרה של תפקידי המזכירות העיקריים:

 אחריות על קיום אורחות החיים והתנהלות הקהילה הקיבוצית בהווה ובעתיד. .1
 פעולה מתמידה לייזום מהלכים  אסטרטגיים של התחדשות וצמיחה..2
 יצירת אינטגרציה בין הקיבוץ ליישוב..3
 יו"ר ועד ההנהלה ונציגו כלפי גופים חיצוניים רלוונטיים. -ה של הקיבוץ והמזכיר המזכירות הינה ועד ההנהל.4
 המזכירות תהיה אחראית על קיום תהליך המינוי של חברי מועצת המנהלים על פי תקנון מועצת המנהלים. .5
 פיקוח ובקרה על פעילות הנהלת הקהילה..6
 אחריות לניהול מוסד האסיפה ותפקוד הקלפי..7

 שנים, והוא טעון אישור שיחת קיבוץ. 3לקדנציה של המינוי הוא 
 21/1/21מוזמנים לפנות עד לתאריך חברים המעוניינים להיבחר, 

 קליטהועדת ה חבר/ 
 .(על תרומתו רבמקומו של אבנר דביר )תודה לאבנקליטה,  תאנו מחפשים נבחר ציבור לוועד

 פגישות הוועדה מתקיימות כפעם בשלושה שבועות עד חודש.
 20.1.2021 אנא הגישו מועמדות עד לתאריך

 

mailto:menosh@kfm.org.il


17 
 
 

 
 
 
 
 

           10.10.1940 – 3.1.2020                          רון ברוידא             אה      

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

  

4.01.19652-11.09.1911  אשר גולדברג 
1.1986017.-24.12.1913  דוד פרנקל 
1.1986031.-3.1920016.  שולמית קלנר 

1.1988020.-15.10.1911  פייבל שריג 
1.199008.0-6.1944025.  גד פטיש  

1990.1029.-6.1987022.  לירן בן אריה 

1.199106.0-.19121018.  מוטק'ה )מרדכי( בן אריה 
1.1991012.-1.1913012.  רייזל שור 
1.1991020.-1.11.19100  נחק'ה רומבק 

1.1991027.-26.12.1912  נחמק'ה קפלן 
1992.1029.-6.1908024.  הניה רומבק 

1.2000025.-1.1921015.  לויט דבורה -דורקה 

1.2004014.-7.11.19230  ינינה שלנגר 
10.62-3.19120.20.2004  רחל'ה ברוידא 

1.2005013.-3.1910017.  עמנואל בק 

1.200708.0-5.1915015.  אנה שוהם 
1.200807.0-1.1923017.  חיים יערי 
1.201006.0-1.1918027.  אלזה זלינגר 

1.2010025.-6.1957030.  אנט שור 
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